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BROI.0012.1.10.2018 

 

 

Protokół nr 27/18 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 13 września 2018  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 13 września 2018  roku o godzinie 13:05 
 
Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Piotr Stanny dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał 

wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości, Pani Magdaleny Fejdowskiej – Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, Pani Zofii Ziółkowskiej – Zastępcy 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, Pani Bożeny Stępniewskiej – 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku,  Pana Lecha Chymkowskiego – Naczelnika 

Biura Rady i Ochrony Informacji oraz Pana Piotra Krygiera – Naczelnika Wydziału Zarządzania, 

Administracji i Bezpieczeństwa.   

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 3 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali porządek 

obrad. Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 26/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia  21 maja 2018 roku. 

5. Rozpatrzenie informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku 

o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I 

połowie 2018 roku.   

6. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów 

finansowanych ze środków pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych 

z aktywizacją bezrobotnych   i ograniczeniem bezrobocia.  

7. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o udziale i pracach przedstawicieli powiatu 

włocławskiego w związkach  i stowarzyszeniach. 

8. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2017 r., w tym odwołań od rozstrzygnięć 

podejmowanych w toku postępowań administracyjnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 
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 Następnie Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do 

proponowanego porządku obrad? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków 

Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Przewodniczący Komisji   stwierdził, że Komisja przyjęła porządek obrad. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 26/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

 i Porządku Publicznego z dnia 21 maja 2018 roku. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do projektu protokołu 

sporządzonego z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego?  

Wobec braku głosu sprzeciwu Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja przyjęła protokół nr 

26/18 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z 21 maja 

2018 roku.  

 

5. Rozpatrzenie informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we 

Włocławku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego w I połowie 2018 roku.   

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2018 roku.  

Na obrady przybyli Pani Anna Kozłowska oraz Pan Tomasz Chymkowski. W obradach uczestniczy 

5 członków Komisji.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Magdalenę Fejdowską – Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego we Włocławku o wprowadzenie do tematu.  

Pani Magdalena Fejdowska – Państwowy Powiatowy Inspektor  Sanitarnego we Włocławku 

poinformowała, że sytuacja epidemiologiczna chorób zakaźnych i zakażeń omawianego okresu była 

zróżnicowana, ale należy uznać ją za dobrą. W okresie sprawozdawczym nie obserwowano nagłych 

wzrostów zachorowań na żadną ze zgłoszonych chorób oraz zjawisk mogących zagrażać 

bezpieczeństwu zdrowotnemu mieszkańców Włocławka i Powiatu Włocławskiego. Praca inspekcji 

sanitarnej przebiegała bezkolizyjnie. Wszystkie czynności, które były zaplanowane zostały 

zrealizowane. Głównym zadanie samorządów jest zapewnienie wody mieszkańcom o odpowiednich 

parametrach - wody zdatnej do spożycia. W okresie sprawozdawczym nie było żadnych 

problemów, nie miało miejsca wstrzymanie wody, nie było wyników badań niekorzystnych. 

Zaopatrzenie mieszkańców powiatu włocławskiego było prawidłowe. Inspektor zwróciła uwagę na 

jeden nurtujący problem tzn. walka z dopalaczami. We wspomnianym okresie nie było na terenie 

powiatu i Miasta Włocławka punktu stacjonarnego, który rozprowadzałby środki zastępcze 

psychoaktywne. W drugim półroczu, ale nie w okresie sprawozdawczym została zmieniona ustawa 

o przeciwdziałaniu narkomanii. To są nowe obwiązki, które realizujemy. Inspektor podkreślił 

współprace ze szkołami w zakresie oświaty, w zakresie działań profilaktycznych, programowych. 

Ze wszystkimi szkołami na terenie powiatu włocławskiego inspekcja współpracuje.   

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, jak często jest pobierana  woda do badania  z ujęć 

naszego powiatu.  

Pani Magdalena Fejdowska – Państwowy Powiatowy Inspektor  Sanitarnego we Włocławku 

odpowiedziała, że na początku każdego roku jest opracowywany harmonogram, który jest 

zatwierdzany przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Część badań jest pobierana z nadzoru 
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wewnętrznego, który ma obowiązek wykonywać zarządzający wodociągiem. Część badań 

inspekcja wykonuje z nadzoru bieżącego. Oprócz tego każdorazowo po każdej awarii musi być to 

wykonane lub po wystąpieniu negatywnych wyników badań.  

Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, czy każdy mieszkaniec może przywieźć do inspekcji 

wodę do zbadania i jaki to jest koszt takiego badania? 

Pani Magdalena Fejdowska – Państwowy Powiatowy Inspektor  Sanitarnego we Włocławku 

odpowiedziała, że wszystko zależy od tego jakie to jest ujęcie. Jeśli jest to ujcie publiczne, czyli z 

wodociągu miejskiego obowiązek ma zarządzający wodociągiem. Natomiast osoby, które mają 

indywidualne źródło ujęcia, studia itp. mogą być przebadane. Należy pamiętać, że próba musi być 

pobierana przez pracowników przeszkolonych, którzy mają do tego upoważnienie, czyli przez 

pracowników sanepidu. Probówki muszą być wyjałowione, odpowiednio pobrane, przygotowany 

do pobrania musi być kran, czy też źródło ujęcia. Całe postępowanie musi być zgodne z 

procedurami.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Wobec braku pytań 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że materiał jest na tyle szczegółowo przygotowany, że nie 

wzbudza on żadnych wątpliwości ze strony członków komisji.  

Następnie  Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za rozpatrzeniem 

informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2018 roku i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we 

Włocławku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I 

połowie 2018 roku. 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego w I połowie 2018 roku 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

6. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów 

finansowanych ze środków pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych 

z aktywizacją bezrobotnych   i ograniczeniem bezrobocia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych   

i ograniczeniem bezrobocia. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor Urzędu Pracy we 

Włocławku o zabranie głosu.  

Pani Bożena Stępniewska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

poinformowała, że oprócz tych pozabudżetowych PUP organizował dużo innych projektów. Były 

programy specjalne w Gminie Boniewo, Gminie Lubraniec, ponadto dwa programy były 

realizowane z rezerwy. Środki pozabudżetowe były to programy unijne tj. POWER do 30 roku 

życia. Drugi program nazywał się RPO. W jednym jak i drugim programie realizowano staże, 

szkolenia, doposażenia stanowisko pracy, stworzenia miejsc pracy dla osób bezrobotnych oraz 

dotacji dla osób pragnących otworzyć działalność gospodarczą. Różnica pomiędzy tymi 

programami polegała na tym, że w programie POWER osoby do 30 roku życia mogły ubiegać się o 

bon na zasiedlenie. To jest 8000 zł, jeśli osoba znajduje prace poza miejscem zamieszkania, gdzie 

przekracza odległość ponad 80 km lub czas dojazdu ponad 3 godziny. Wówczas osoba mogła się 

ubiegać o bon w wysokości 8000 zł. Realizowano program z rezerwy ministra, gdzie skierowano 
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145 osób na roboty publiczne. 2 osoby otrzymały dotacje i 13 osoby skierowano na tzw. 

doposażenie stanowiska pracy.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji mają pytania?  

Radny Tomasz Jezierski zapytał, czy Pani Dyrektor posiada informacje o tym, czy w zakładach 

znajdujących się na terenie Brzeskiej Strefy Gospodarczej korzystają bezrobotni na zasiedlenie z 

innych powiatów, czy miast? 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku poinformowała, że PUP nie posiada takich 

informacji.  

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

rozpatrzeniem informacji Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów finansowanych ze 

środków pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych   

i ograniczeniem bezrobocia i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów 

finansowanych ze środków pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych z aktywizacją 

bezrobotnych   i ograniczeniem bezrobocia. 

Informacja Zarządu Powiatu o realizacji w 2017 roku programów finansowanych ze środków 

pozabudżetowych i ich efektów rzeczowych związanych z aktywizacją bezrobotnych   

i ograniczeniem bezrobocia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

7. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o udziale i pracach przedstawicieli powiatu 

włocławskiego w związkach  i stowarzyszeniach. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Zarządu Powiatu o udziale i pracach przedstawicieli powiatu włocławskiego w 

związkach  i stowarzyszeniach.  W  obradach uczestniczy Pan Naczelnik Wydziału Zarządzania, 

Administracji i Bezpieczeństwa – Pan Piotr Krygier. Przewodniczący Komisji poprosił Pana 

Naczelnika o wprowadzenie do tematu.  

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa poinformował, że  materiał 

został sporządzony w oparciu o schemat, który był przyjęty w poprzednich latach. Jeśli chodzi  

o członkostwo powiatu w instytucjach to bez zmian jest członkiem 3 stowarzyszeń: Związku 

Powiatów Polskich, Związków Powiatów Województwa Kujawko-Pomorskiego, Włocławskiego 

Centrum Edukacji Ekologicznej Związku Stowarzyszeń. Aktywność powiatu się nie zmieniła, 

chociaż odnotowana jest pewna poprawa jeśli chodzi o Związek Powiatów Polskich. Powiat się 

angażuje, szerszą współpracą i organizowanie w starostwie szkoleń przez Związek Powiatów 

Polskich. Niektóre jednostki współpracowały ze Związkiem Powiatów Polskich. W szczególności 

jednostki w zakresie pieczy zastępczej. W tym roku przeszkolono około 20 osób z samego 

Starostwa i jednostek, gdzie pojedyncze szkolenie wyniosłoby nie mniej niż 500 zł. Te szkolenia, są 

na merytorycznym i wysokim poziomie. Przyjeżdżają prawnicy i radcowie prawni, albo adwokaci, 

którzy pracują na wybranych dziedzinach prawa i reprezentują powiat w kontaktach  ze stroną 

rządową w procesie legislacyjnym. Całą obsługę spraw z tym związanych prowadzi Wydział 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. Przez ten związek będą przechodziły znaczne środki na 

prace związane z modernizacją tych wszystkich zasobów geodezyjnych. Udział powiatu jest 

niekwestionowany. Ostatnie stowarzyszenie w którym funkcjonuje powiat też się nie zmienia. 

Praktycznie udział ogranicza się do płacenia rocznej składki. Na etapie sporządzania materiału ta 

kwestia nie została jeszcze podjęta przez powiat.  

 

  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem Informacji Zarządu 

Powiatu w udziale i pracach przedstawicieli powiatu włocławskiego w związkach  

i stowarzyszeniach i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła pozytywnie Informację Zarządu Powiatu o udziale i pracach przedstawicieli powiatu 

włocławskiego w związkach  i stowarzyszeniach. 

Informacja Starosty z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu.  

 

8. Rozpatrzenie informacji Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań 

administracyjnych prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2017 r., w tym 

odwołań od rozstrzygnięć podejmowanych w toku postępowań administracyjnych. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

informację Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych prowadzonych 

w Starostwie Powiatowym w 2017 r., w tym odwołań od rozstrzygnięć podejmowanych w toku 

postępowań administracyjnych. Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za rozpatrzeniem informacji Starosty 

Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych prowadzonych w Starostwie 

Powiatowym w 2017 r., w tym odwołań od rozstrzygnięć podejmowanych w toku postępowań 

administracyjnych i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

rozpatrzyła informację Starosty Włocławskiego dotyczącą postępowań administracyjnych 

prowadzonych w Starostwie Powiatowym w 2017 r., w tym odwołań od rozstrzygnięć 

podejmowanych w toku postępowań administracyjnych. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca postępowań administracyjnych prowadzonych 

w Starostwie Powiatowym w 2017 r., w tym odwołań od rozstrzygnięć podejmowanych w toku 

postępowań administracyjnych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

9. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Żadnych głosów nie było.  

 

12. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 13 września  2018 roku o godzinie 13:30 dokonał zamknięcia obrad 

Komisji.                                                                                              
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                

                                                                                                     

                                 Piotr Stanny  
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
 

Marta Grzegórska………………………….. 


